
FINSA 
V\MCHnJNINC'.I OHHllNIJ~ I 
OURLOV-STAFFANSTORP 

Protokoll fört vid styrelsemöte den 19 maj 2022 

Plats: 

Tid: 

Beslutsfattande 
ledamöter 

Övriga närvarande 

Beredningsruppen 
medverkade via MS 
Teams 

Anmält förhinder 

Styrelsen 

Beredningsgruppen 

Övriga kallade 

Medborgarhuset i Arlöv, Kärleksgatan 6, lokal Lilla Sess 

Klockan 13:00-16:00 

Sara Vestering, ordförande 
Jeanette Christiansen, vice ordförande 
Gunilla Nordgren 
Karin Alstersjö 
Alexandra Fusoi 

Torbjörn Lövendahl 
Anna Hellström 

Eva Nevtelen 
Kristina Svensson 
Camilla Lundgren 

Carina Dilton 
Owe Håkansson 

Annette Ekenberg 
Catharina Petersson 
Ann-Louise Norlund 
Victoria Boklund 

Caterina Holmström 
Michael Sjölund Johansson 

Burlövs kommun 
Staffanstorps kommun 
Region Skåne 
Arbetsförmed I ingen 
Försäkringskassan 

Staffanstorps kommun 
Förbundschef 

Arbetsförmedlingen 
Försäkringskassan 
PM Arlöv 

Staffanstorps kommun 
Burlövs kommun 

Burlövs kommun 
Staffanstorps kommun 
ve Arlöv 
ve Staffanstorp 

Arbetsförmedlingen 
Försäkringskassan 
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Mötet inleds med samtal mellan Beredningsgruppen och styrelsen. Förbundschef berättade 

kort om Finsam och dess roll. Beredningsgruppen redogjorde för hur respektive verksamhet 

ser ut efter pandemin och vilka möjligheter man ser med Finsam. Därefter avslutas 

beredningsgruppens deltagande och styrelsemötet startar. 

Protokoll 

§ 28 

§ 29 

Mötet öppnas 
Ordförande öppnar mötet och hälsar välkommen. 

Godkännande av dagordning 
Samordningsförbundet beslutar 

att godkänna dagordningen. 

§ 30 Protokoll och protokolljustering 

att utse Anna Hellström till att föra protokoll 
att utse Alexandra Fusoi att jämte ordförande justera 

dagens protokoll 

Underskrifter 
Sekreterare 

Ordförande 

Justerande 

Anslagsbevis 
Nämnd/styrelse 
Sammanträdesdatum 
Datum för anslags uppsättande 
Datum för anslags nedtagande 

Samordningsförbun 
2022-05-19 
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Förvaringsplats för protokollet Samordningsförbundet Burlöv-Staffanstorp, 
Torget 1, Staffanstorp 

§ 31 Protokoll från föregående möte 

Samordningsförbundet beslutar 

att justera protokollet med informationen att 
ordförande deltog i mötet via Ms Teams och 
avslutade sitt deltagande kl 1500. Alexandra Fusoi 
eller hennes ersättare var ej närvarande på mötet . 
Därefter läggs det justerade protokollet från 
föregående styrelsemöte till handlingarna. 

§ 32 Samtal mellan styrelsen och beredningsgruppen. 
Förbundschef berättar kortfattat om Finsam och dess 
roll, Den 1 januari 2004 trädde lag om finansiell 
samordning av rehabiliteringssatser i kraft, i dagligt tal 
Finsam. Lagen gör det möjligt för kommun, 
Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan och region att 
samverka finansiellt inom välfärds- och 
rehabiliteringsområdet. Människor med medicinska, 
psykiska, sociala och arbetsmarknadsrelaterade problem 
har ofta flera samhällskontakter och riskerar att hamna i 
en gråzon när det gäller stöd och råd från olika aktörer. 

Tillsammans bildar parterna ett samordningsförbund och 
beslutar själva hur samarbetet ska utformas och bedriva 
verksamhet utifrån lokala förutsättningar och behov. 
Genom samverkan i ett samordningsförbund kan 
parterna utveckal det gemensamma ansvarstagandet för 
välfärds- och rehabiliteringsarbetet. 

Samordningsgörbundens uppgift är i första hand att 
verka för att medborgare ska få stöd och rehabilitering 
som ger dem möjlighet att försörja sig själva. På 
individnivå sker detta genom samordningsförbundets 
finansiering av insatser som bedrivs av de samverkande 
parterna. Insatserna syftar ofta på att samlokalisera och 
utveckla gemensamma metoder, skapa förståelse för 
respektive verksamhet och nå ökad effektivitet. 

Eva Nevtelen, Arbetsförmedlingen: 
Verksamheten som handhar inskrivningarna förstärktes 
med extra personal för att klara av mängden 
inskrivningar, digitala möten underlättar och personalen 
blir med effektivare. 



Möjligheterna med Finsam är att kunna testa olika 
metoder och lära tillsammans som inte ryms inom 
ordinarie verksamhet. Nackdelen man ser är att det är 
tillfälliga insatser och svårigheter med implementering 
efter avslutade projekt. AF inser att man som part måste 
vara mer kreativ och komma med egna förslag. 
Camilla Lundgren, PM Arlöv: 
Svårt för att redogöra för verksamheten efter pandemin, 
har inte hunnit förbereda så mycket. Generellt ser man 
ett stort behov, psykisk ohälsa ökar. Barnpsyk har ej 
deltagit i några projekt då deltagarna måste vara över 16 
år men behovet finns. Om en patient söker läkarvård och 
personen har ett behov av att delta i ett Finsamprojekt, 
hur ser urvalsprocessen ut? Det spelar in vilka projekt 
som bedrivs för stunden och kan passa patienten och hur 
snabbt ett beslut kan tas från tex rehab koordinatorerna . 

Karin Alstersjö undrade hur inflödet till våra projekt ser 
ut från vårdens sida? I dagsläget finns ingen information 
om detta. 

Kristina Svensson, Försäkringskassan: 
Vården kan via läkarintyg avisera att patienten är lämplig 
för ett Finsamprojekt. 
Efter pandemin ser FK att man har blivit bra på digitala 
möten och kommer att fortsätta använda detta då man 
ser stor tidsvinst. Inom vissa områden ser man dock 
långa väntetider. Huvudsaklig projektägare är Inte FK 
utan en deltagande part men funderingar finns hur man 
kan bli en mer aktiv part i framtiden. 

Gällande möjligheterna med Finsam så ser man vikten av 
tidiga insatser till personer som länge stått utanför, 
vikten av viss struktur för att komma vidare och komma i 
aktivitet. Utmaningar gällande medborgare som har viss 
arbetsförmåga men kanske inte har tillräckliga 
språkkunskaper eller bristande tekniska kunskaper. 
Mycket viktigt med samverkan med SFI, vilka krav för 
utbildning krävs och även vilka kunskaper man har med 
sig. Finsam Lund driver ett projekt som heter 
Kompetenstrappan, som ska leda till anställning inom 
vård- och omsorg. 22 personer har hittills fått arbete. 
Sara Vestering berättar om ett projekt som Mercedes 
driver gällande självkörande lastbilar, hur går 
rekryteringen till? Hur anpassas utbildningen efter 
personen utan att rucka på säkerheten? Kan man 
individanpassa utbildningen för att sköta en uppgift 
endast? 

Ordförande tackar beredningsgruppen för sitt 
deltagande och gruppen utgår. 

Styrelsemötet tar vid . 
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§ 33 Godkännande av 2021 års redovisning 
Redovisning av projekt, verksamhetsplan och reviderad 
budget för 2022. 

Samordningsförbundet beslutar 

att godkänna 2021 års redovisning och reviderad budget 
för 2022. Med reservation att ansökan för SamTeam 2.0 
blir godkänd under året. 

§ 34 Slutrapport SamTeam 

Samordningsförbundet beslutar 

att lägga slutrapport till handlingarna. 

§ 35 Redovisning från mötet ang SamTeam 2.0 den 2 maj 

Förbundschef informerade om att bägge kommunerna 
tillsammans med Försäkringskassan och 
Samordningsförbundet hade möte den 2 maj. 
Kompletterande ansökan, samarbetet och vilka underlag 
respektive kommun har för deltagandet lyftes upp. 
Staffanstorps kommun har tät och bra kontakt med 
Business Port i kommunen och har därigenom en 
kartläggning över behov och utmaningar. Staffanstorps 
kommun ska skriva en tilläggsansökan och skicka in till 
samordningsförbundet. Nya möten är inplanerade för att 
diskutera ev uppkomna frågor och uppföljning. 

Samordningsförbundet beslutar 

att sätta in ett extra styrelsemöte, digitalt den 21 juni kl 
1600 för att kunna godkänna den kompletterande 
ansökan från Staffanstorps kommun gällande SamTeam 
2.0 

§ 36 Förbundschefsdagar 

Förbundschef informerar att förbundschefsdagar 
kommer att genomföras i Stockholm i oktober. 
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§ 37 Förslag till nytt ägarsamråd 

Förbundschef informerar att frågan har lyfts på AU
mötet. Det är länge sen det genomfördes och det är 
viktigt för medborgarna och ägarna att det genomförs. 
Viktigt att det klart och tydligt framgår i kallelsen vad 
syftet med mötet är. 

Samordningsförbundet beslutar 

att invänta beslut för SamTeam 2.0 och resultatet av 
valet innan man kallar till nytt ägarsamråd, kallelsen ska 
då skickas ut sen höst eller tidig vår 2023. 
Finsamutbildning finns att tillgå för styrelsemedlemmar 
och är något som ska lyftas upp i samband med 
ägarsamrådet. 

§ 38 Frukostmöte 2022 
Förbunds chef informerar om att förbundet har 
genomfört 2 stycken frukostmöte under våren som har 
varit välbesökta. Uppskattat av deltagarna att äntligen få 
träffas, mingla och tillfälle att knyta kontakter. Nästa 
frukostmöte är den 3 oktober, föreläsare är i dagsläget ej 
klar. 

§ 39 Övriga frågor 

Förbundschef informerar att en delrapport gällande PAS 
kom in serit. dokumentet delades ut på mötet för 
genomläsning. 

Önskemål om att bjuda in projektledarna för PAS till 
nästa styrelsemöte för genomgång av projektet 
framfördes. 

Mall för ekonomisk redovisning visades och skickades till 
förbundschef. På framtida styrelsemöten ska samtliga 
beviljade och pågående projekt redovisas. Redovisningen 
ska innehålla en rapport och en ekonomisk redovisning 
motsvarande mallen som visades och skickades till 
förbundschef. 

§ 40 Mötet avslutades, nästa möte är den 21 juni. 
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